Flair Airlines' U.S. expansion continues as 17 transborder routes launch this week

- 17 new Canada-U.S. routes start service on December 15 18
- Additional new routes announced for 2022: Calgary-Kelowna and Calgary-Montreal

Edmonton, Alberta, December 16, 2021 — Flair Airlines, Canada's everyday low fare airline, launches its US schedule expansion as 17 transborder routes begin over the next four days. While changing advisories are currently impacting travel, the start of these routes ensures low fare travel options remain available for Canadians in the long term. The service launches are between Canada and six U.S. destinations: Phoenix-Mesa Gateway Airport, Las Vegas McCarran International Airport, Palm Springs International Airport, Hollywood-Burbank Airport, Orlando Sanford Airport, and Fort Lauderdale International Airport.

"Flair continues to grow at an impressive rate, and the launches of our U.S. routes this week are a milestone for bringing low fare travel options to Canadians. While we recognize the recent government advisories will influence travel decisions, we are committed to continuing these services at this time since many passengers are relying on our low fare service," said Stephen Jones, President and CEO, Flair Airlines "Increasing our U.S. network means connecting families, friends, and travellers with more destinations across North America, and when the time returns for travel, Flair is ready to connect families without breaking the bank."

Flair's new U.S. routes will begin from these Canadian cities:

Abbotsford

The inaugural flight from Abbotsford to Las Vegas is on December 16 and will be Flair's first U.S. destination from Abbotsford. The service offers an opportunity for passengers to save beyond Flair's ultra-low fares as there is no airport improvement fee for passengers travelling through Abbotsford.

Calgary

Service to Las Vegas begins from Calgary on December 16 and the inaugural flight to Phoenix-Mesa is on December 17. Additionally, Flair announced today two new domestic routes from Calgary International Airport. Flair will begin operating service between Calgary and Kelowna International Airport on March 31 and service between Calgary to Montreal beginning July 5.

"We're excited to say hello/bonjour to Flair Airlines' first international routes to Phoenix and Las Vegas, two popular destinations for Calgarians," said Bob Sartor, President and CEO of The Calgary Airport Authority. "We look forward to showcasing our region's beauty, opportunity and hospitality to guests travelling to YYC from these destinations."

One-way fares, including taxes and fees, begin at \$49 CAD to Kelowna and \$59 CAD to Montreal from Calgary. There are limited seats and availability for the fares. Flights are now available for booking at https://www.flyflair.com.

Edmonton

Starting December 16, Flair will begin service between Edmonton and Las Vegas as well as Hollywood-Burbank. On December 17 service will begin to Phoenix and Palm Springs. Flair will connect Edmonton with these four U.S. cities with nonstop service two times per week for each destination.



Halifax

In Halifax, service to Orlando starts on December 17. This is Flair's first U.S. destination from the airport.

"We're thrilled to have Flair offer a new, affordable connection between Halifax Stanfield and Florida with the introduction of non-stop service to Orlando-Sanford," said Joyce Carter, President & CEO, Halifax International Airport Authority. "With the ability for passengers to pre-clear U.S. Customs right here in Halifax, fun in the sun is just a short flight away this winter season."

Kitchener-Waterloo

Flair will begin two new U.S. routes in Kitchener-Waterloo, with the inaugural Fort Lauderdale flight taking off on December 16 and the inaugural flight to Orlando taking off on December 17.

"Great news continues to come from our airport's partnership with Flair Airlines," said Karen Redman, Regional Chair, Region of Waterloo International Airport. "Every additional route into and out of the Region of Waterloo means members of our community are being more conveniently connected with family, our businesses have better access to global markets, and our workforce has more opportunity for new jobs. I look forward to continued good news."

Montreal

Flair will start service to two U.S. destinations from Montreal. Service to Fort Lauderdale from Montreal starts on December 15. The inaugural flight to Orlando is on December 16. Also, Flair announced today a new nonstop route between Montreal and Calgary starting in June.

"We are pleased to see our partner enhance its service offering for the benefit of travellers. By offering these two weekly flights, YUL Montreal-Trudeau International Airport will consolidate its role as an air traffic hub and will now be more connected to Florida, an important destination for the community," said Stéphane Lapierre, Airport Operations and Air Services Development, ADM Aéroports de Montréal.

Ottawa

Flair begins service from Ottawa to Orlando on December 17.

"Flair has won over many with their low fares and pay for what you want service for both domestic and transborder service. If the success of their Fort Lauderdale flight is any indication, we expect Orlando to be very popular with our Ottawa-Gatineau passengers." said Krista Kealey, Vice President, Communications & Public Affairs, Ottawa International Airport Authority.

Toronto

The inaugural flight from Toronto to Palm Springs takes off on December 18 and will be the only nonstop option available between the two cities this winter.

Vancouver

Flair is starting three new U.S. routes from Vancouver in addition to Los Angeles/Burbank which started last month. Flair's service to Las Vegas begins on December 15 and flights to Phoenix and Palm Springs each begin on December 17.

"We are delighted to see Flair Airlines continue to expand services at YVR," said Russell Atkinson, Director, Air Service Development at Vancouver Airport Authority. "We know that travellers are excited for more affordable



options to fly to sun destinations in the U.S. We look forward to the continued success of Flair and seeing their growth as they connect the people of B.C. to even more new destinations."

About Flair Airlines

Flair Airlines is on a mission to liberate the lives of Canadians by providing affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media enquiries, please contact:

Flair Airlines Ltd. Jamina Kotak 780.887.9209

Jamina.kotak@flyflair.com

U.S. Routes Starting Service:

December 15

- Montreal Fort Lauderdale (YUL-FLL)
- Vancouver Las Vegas (YVR-LAS)

December 16

- Abbotsford Las Vegas (YXX-LAS)
- Calgary Las Vegas (YYC-AZA)



- Edmonton Las Vegas (YEG-LAS)
- Edmonton Hollywood-Burbank (YEG-BUR)
- Kitchener-Waterloo Fort Lauderdale (YKF-FLL)
- Montreal Orlando (YUL-SFB)

December 17

- Calgary Phoenix (YYC-AZA)
- Edmonton Phoenix (YEG-AZA)
- Edmonton Palm Springs (YEG-PSP)
- Halifax Orlando (YHZ-SFB)
- Ottawa Orlando (YOW-SFB)
- Kitchener-Waterloo Orlando (YKF-SFB)
- Vancouver Phoenix (YVR-AZA)
- Vancouver Palm Springs (YVR-PSP)

December 18

Toronto (YYZ) – Palm Springs (PSP)

<u>Le service américain de Flair Airlines bat son plein avec le lancement de 17 liaisons transfrontalières cette semaine</u>

- 17 nouvelles liaisons entre le Canada et les États-Unis entrent en service du 15 au 18 décembre.
- Nouvelles liaisons supplémentaires annoncées pour 2022 : Calgary-Kelowna et Calgary-Montréal.



Edmonton, Alberta, 16 décembre 2021 - Flair Airlines, le transporteur aérien canadien à prix très bas, lance le début de 17 liaisons transfrontalières au cours des quatre prochains jours. Bien que la modification des avertissements ait une incidence sur les voyages en ce moment, le début de ces itinéraires garantit que les options de voyage à bas prix restent disponibles pour les Canadiens à long terme. Les lancements de service se font entre le Canada et six destinations américaines : Phoenix-Mesa Gateway Airport, Las Vegas McCarran International Airport, Palm Springs International Airport, Hollywood-Burbank Airport, Orlando Sanford Airport et Fort Lauderdale International Airport.

« Flair continue de croître à un rythme impressionnant, et le lancement de nos itinéraires aux États-Unis cette semaine est une étape importante pour offrir des options de voyage à bas prix aux Canadiens. Bien que nous reconnaissions que les récents avis du gouvernement influenceront les décisions de voyage, et nous nous engageons à poursuivre ces services pour le moment, car de nombreux passagers comptent sur notre service à bas prix., » a déclaré Stephen Jones, président et chef de la direction de Flair Airlines. « L'expansion de notre réseau aux États-Unis signifie que les familles, les amis et les voyageurs peuvent accéder à davantage de destinations en Amérique du Nord et lorsqu'il est temps de voyager, Flair est prêt à connecter les familles à des prix abordables. »

Les nouvelles destinations américaines de Flair partiront de ces villes canadiennes :

Abbotsford

Le vol inaugural entre Abbotsford et Las Vegas aura lieu le 16 décembre première destination américaine Flair au départ d'Abbotsford. Le offre aux passagers la possibilité d'économiser au-delà des tarifs bas de Flair, car il n'y a pas de frais d'amélioration de l'aéroport pour les passagers voyageant via Abbotsford.

Calgary

Le service vers Las Vegas commence à partir de Calgary le 16 décembre et le vol inaugural vers Phoenix-Mesa a lieu le 17 décembre. De plus, Flair a annoncé aujourd'hui deux nouvelles liaisons intérieures au départ de Calgary International Airport. Flair commencera un service entre Calgary et Kelowna International Airport le 31 mars et un service entre Calgary et Montréal à partir du 5 juillet.

« Nous sommes ravis de dire bonjour aux premières liaisons internationales de Flair Airlines vers Phoenix et Las Vegas, deux destinations populaires auprès des Calgariens », a déclaré Bob Sartor, président et chef de la direction de l'autorité aéroportuaire de Calgary. « Nous avons hâte de présenter la beauté, les possibilités et l'hospitalité de notre région aux invités qui se rendent à YYC de ces destinations. »

Les tarifs simples, taxes et frais compris, commencent à 49 \$ CAD pour Kelowna et 59 \$ CAD pour Montréal au départ de Calgary. Les places et les disponibilités sont limitées pour ces tarifs. Les vols peuvent être réservés dès maintenant sur https://www.flyflair.com.

Edmonton

À partir du 16 décembre, Flair commencera à desservir Edmonton et Las Vegas ainsi que Hollywood-Burbank. Le 17 décembre, le service commencera vers Phoenix et Palm Springs. Flair reliera Edmonton à ces quatre villes américaines avec un service sans escale deux fois par semaine pour chaque destination.

Halifax

À Halifax, le service vers Orlando débute le 17 décembre. Il s'agit de la première destination américaine de Flair au départ de l'aéroport.



« Nous sommes ravis que Flair offre une nouvelle liaison abordable entre Halifax Stanfield et la Floride avec l'introduction d'un service sans escale vers Orlando-Sanford, " a déclaré Joyce Carter, présidente-directrice générale de l'Autorité aéroportuaire internationale de Halifax. « Avec la possibilité pour les passagers de passer les douanes américaines ici même à Halifax, les plaisirs du soleil n'est plus qu'un court vol cet hiver. »

Kitchener-Waterloo

Flair commencera deux nouvelles liaisons américaines à Kitchener-Waterloo, avec le vol inaugural vers Fort Lauderdale qui décollera le 16 décembre et le vol inaugural vers Orlando qui décollera le 17 décembre.

« D'excellentes nouvelles continuent de découler du partenariat de notre aéroport avec Flair Airlines, » a déclaré Karen Redman, présidente régionale de l'aéroport international de la région de Waterloo. « Chaque liaison supplémentaire à destination et en provenance de la région de Waterloo signifie que les membres de notre communauté sont plus facilement reliés à leur famille, que nos entreprises ont un meilleur accès aux marchés mondiaux et que notre main-d'œuvre a plus de possibilités de créer de nouveaux emplois. Je me réjouis de la poursuite de bonnes nouvelles. »

Montréal

Flair commencera à desservir deux destinations américaines au départ de Montréal. Le service vers Fort Lauderdale à partir de Montréal débutera le 15 décembre. Le vol inaugural vers Orlando aura lieu le 16 décembre. De plus, Flair a annoncé aujourd'hui l'ouverture d'une nouvelle liaison sans escale entre Montréal et Calgary à compter de juin.

« Nous sommes heureux de voir notre partenaire bonifier son offre de service au bénéfice des voyageurs. En offrant notamment ces deux vols hebdomadaires, YUL Aéroport international Montréal-Trudeau consolidera son rôle de plaque tournante du trafic aérien et sera désormais plus connecté avec la Floride, une destination importante pour la communauté. » a déclaré Stéphane Lapierre, vice-président, Exploitation et développement aérien, ADM Aéroports de Montréal

Ottawa

Flair commence le service d'Ottawa à Orlando le 17 décembre.

« Flair a su attirer l'attention de nombreuses personnes grâce à ses tarifs réduits et à son service personnalisable, tant pour les vols domestiques que transfrontaliers. Si le succès de leur vol vers Fort Lauderdale est une indication, nous nous attendons à ce que le vol vers Orlando soit populaire auprès de nos passagers d'Ottawa-Gatineau. » a déclaré Krista Kealey, Vice-président, Communications et affaires publiques, Administration de l'aéroport international d'Ottawa.

Toronto

Le vol inaugural entre Toronto et Palm Springs décolle le 18 décembre et sera la seule option sans escale disponible entre les deux villes cet hiver.

Vancouver

Flair Airlines lance trois nouvelles destinations américaines au départ de Vancouver, en plus de Los Angeles/Burbank qui a débuté le mois dernier. Le service de Flair vers Las Vegas débute le 15 décembre et les vols vers Phoenix et Palm Springs débutent chacun le 17 décembre.



« Nous sommes ravis de voir Flair Airlines continuer à étendre ses services à YVR, » a déclaré Russell Atkinson, directeur du développement des services aériens à l'autorité aéroportuaire de Vancouver. « Nous savons que les voyageurs sont enthousiastes à l'idée d'avoir des options plus abordables pour voler vers des destinations soleil aux États-Unis. Nous sommes impatients de voir le succès continu de Flair et de constater leur croissance alors qu'ils relient les habitants de la Colombie-Britannique a encore plus de nouvelles destinations. »

A propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission de libérer la vie des Canadiens en leur offrant des voyages aériens abordables qui les relient aux personnes et aux expériences qu'ils aiment. Grâce à une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair dessert plus de 30 villes au Canada, aux États-Unis et au Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour toute question, veuillez contacter:

Flair Airlines Ltd. Jamina Kotak 780.887.9209

Jamina.kotak@flyflair.com

Démarrage du service des routes américaines :

December 15

- Montreal Fort Lauderdale (YUL-FLL)
- Vancouver Las Vegas (YVR-LAS)

December 16

- Abbotsford Las Vegas (YXX-LAS)
- Calgary Las Vegas (YYC-AZA)
- Edmonton Las Vegas (YEG-LAS)
- Edmonton Hollywood-Burbank (YEG-BUR)
- Kitchener-Waterloo Fort Lauderdale (YKF-FLL)
- Montreal Orlando (YUL-SFB)

December 17

- Calgary Phoenix (YYC-AZA)
- Edmonton Phoenix (YEG-AZA)
- Edmonton Palm Springs (YEG-PSP)



- Halifax Orlando (YHZ-SFB)
- Ottawa Orlando (YOW-SFB)
- Kitchener-Waterloo Orlando (YKF-SFB)
- Vancouver Phoenix (YVR-AZA)
- Vancouver Palm Springs (YVR-PSP)

December 18

• Toronto (YYZ) – Palm Springs (PSP)

